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Bayramlarda deri toplayan 
kurumun yoksullara 

yardımcı olması isteniyor

İşsizlik, gençleri 
batağa sürüklüyor

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                              

17 Mart 2014 tarihli yazısıdır.

Olur böyle şeyler!.. 

Ahmet Beyazlar/Arkeolog

Zeytin İşliği mi 
Yoksa Boyahane mi?
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4’TE

4’TE

Ece Su isimli 5 yaşındaki minicik kız 
çocuğu geçen gün Sirkeci’deki arabalı 
vapur iskelesinde yaşanan olayda hayatını 
kaybetti.

Bayrampaşa Belediye Başkanı Atilla 
Aydıner, denize düşen arabada bulunup 
da kurtulan ancak hala hastanede yoğun 
bakımda yatan Şaziye Güleren’i ziyaret 
sonrası çıkışta gazetecilere, “Bunlar 
görünmez kazalar, oluyor böyle şeyler” 
diyor!

 İşte insan hayatı bu kadar basit! Olur 
böyle şeyler!

Kaza, feribotun kapak kapanmadan 
iskeleden ayrılması sonucu meydana 
geliyor. 

Türk Hava Kurumu yaptırdığı 
duvar saatlerini Türkiye genelinde 
tüm okul, cami, resmi dairelere 
dağıtıyor. Gaziantep'e şimdiye kadar 
540 tane saat dağıtıldığı, bunlardan 
142 tanesinin merkeze bağlı köylere 
verildiği açıklandı. 

Türk Hava Kurumu’nun 
saat dağıtması tepki yarattı 

Geçmiş yıllarda ciddi anlamda 
göç alan, ancak son yıllarda göçün 
kesinlikle durduğu Türkmenler 
Mahallesinin en önemli sorununun 
işsiz genç sayısındaki artış olduğunu 
söyleyen Türkmenler Mahalle 
Muhtarı Veysel Alagöz, “Yüzde 
80-90’ı dar gelirli olan mahalle 
sakinlerinden önemli oranda işsiz 
var. Özellikle de gençler arasında 
işsizlik oranı çok daha fazla” dedi.

Gazi şehrimizin merkezindeki Gaziantep 
Kalesinin güney ucu ile Hışva Hanı 
arasında, 2006 yılında Gaziantep Müze 
Müdürlüğünce kazı ve temizlik çalışması 
yapıldı ve ortaya çıkan kaya oyukları 
zeytin işliği olarak tanımlandı sonra da 
üzeri çelik iskelet ve cam levhalar ile 
kapatılarak ziyarete açıldı.

Bu alan 1970 ve 1980’li yıllara kadar 
hayvan pazarı olarak kullanılmakta idi. 
Hayvan Pazarının Çıksorut Mahallesine 
taşınması ile de köy araçlarının park 
alanı ve açık meyve sebze pazarı olarak 
kullanıldı. Takip eden yıllarda da yıkılarak 
temizlenip yeşil alan haline getirildi.

 Eski AKP Milletvekili Şamil 
Tayyar, AKP tarafından hazırlanarak 
TBMM'ye sunulan ve komisyonda 
kabul edilen ÖTV düzenlemesini 
eleştirerek, "Toplum derin yoksulluğa, 
ekonomik zorluklara, darboğazdaki 
piyasalara iyileştirici düzenleme 
beklerken, boğazını sıkmaya devam 
ediyoruz. Çok güzel. Böyle devam 
edelim" ifadelerini kullandı.

Toplumun boğazını 
sıkmaya devam ediyoruz

Çok güzel 
Böyle devam edelim

2’DE

Ülkemizin en önemli sektörleri arasında yer alan döviz sektörü de yaşanan ekonomik 
krizden üzerine düşeni aldı. Fabrikaların kapanması veya başka ülkelere taşınmasının 

yanı sıra doların olması gereken yerde olmaması döviz sektörünü olumsuz etkiledi

Kırılgan olan ekonomi sağlam Kırılgan olan ekonomi sağlam 
temeller üzerine oturtulmadıtemeller üzerine oturtulmadı

Döviz sektörünün durgun bir 
dönem geçirdiğini sözlerine ekleyen 
Durdu Döviz Yönetim Kurulu Üyesi 
Ömer Cihan Sancılı, işlerde ciddi 
oranda düşüş yaşandığını ifade etti.

Sancılı, günümüzde doların 50 liranın üzerinde 
olması gerektiğini sözlerine eklerken, 
‘’Baskılanmasından kaynaklı olarak 
dolar normal seviyede duruyor. Ancak 
belli bir zamandan sonra bu baskılama 

kalkacak. Ekrem İmamoğlu’nun 
tutuklandığı gün 36,8 lira olan 

dolar bir anda 42 liraya çıktı. 
Bu ekonominin kırılgan ve 
sağlam temeller üzerinde 
oturtulmadığını 
gösteriyor.” dedi. Ömer Cihan Sancılı

KPSS başvuruları başladı
Ölçme, Seçme ve Yerleştirme Merkezince 

(ÖSYM) düzenlenen Kamu Personeli 
Seçme Sınavı (KPSS) A Grubu başvuruları 
başladı.

ÖSYM'nin internet sitesinde yer alan 
duyuruya göre, 2025 Kamu Personel 
Seçme Sınavı’nın (2025-KPSS A Grubu) 
Genel Yetenek-Genel Kültür oturumu 
7 Eylül 2025 tarihinde; Alan Bilgisi 
oturumları 13-14 Eylül 2025 tarihlerinde 
uygulanacak.

Adayların tümü, 7 Eylül 2025 tarihinde 
yapılacak Genel Yetenek-Genel Kültür 
oturumuna girecek. 4’TE

2024 yılında 97 kişini intihar ettiği Antep’te, son iki günde bir kadın, 
bir erkek olmak üzere iki kişi daha intihar ederek yaşamlarına son verdi

Ürkütücü biçimde artan bir 
toplumsal facia yaşanıyor!
‘Gaziantep'te yaşam ucuzladı, intiharlar olağanlaştı’ diyerek sözlerine başlayan Tüketici Hakları Derneği Gaziantep 
Şube Başkanı Bülent Yılmaz, borç batağına sürüklenen esnaf ve işverenin yaşamlarına son verdiğinin altını çizdi. 

İş insanları borç baskısı 
altında intiharı seçiyor

Yılmaz, ‘’Gaziantep başta olmak üzere 
Türkiye genelinde son yıllarda göz ardı 
edilen ama ürkütücü biçimde artan bir 
toplumsal facia yaşanıyor: intiharlar. İş 
insanları borç baskısı altında intiharı seçiyor. 
Gençler geleceksizlikten, kadınlar ise şiddet 
ve çaresizlikten dolayı hayata veda ediyor. 
Ülkenin dört bir yanında ama özellikle 
Gaziantep’te, intihar haberleri artık sıradan 
birer “üçüncü sayfa” verisi gibi sunuluyor. Biz 
ise insan hayatının bu kadar değersizleşmesine 
alışmayı reddediyoruz’’ şeklinde konuştu. 

Son aylarda sadece Gaziantep’te değil, Konya, 
Bursa, Adana, Kayseri gibi sanayi şehirlerinde 
borçlu iş insanlarının, çek senet baskısı altında 
ezilen küçük esnafın ve KOBİ sahiplerinin 
intihar haberlerinin art arda geldiğini ancak 
bu haberlerin meclise taşınmamasını ve yerel 
yöneticilerden reflesk gelmemesini eleştirdi, 
ekonomik çöküşün, iflasın ve haciz baskısının 
yalnızca ticari sorunlar değil, aynı zamanda 
hayatla ölüm arasındaki farkı belirleyen 
nedenler haline geldiğine dikkat çekti. 4’TE

Gençlerimizi gördükçe ülkeme inancım artıyor
SANKO Holding Yönetim Kurulu Başkanı Adil Sani Konukoğlu, 

gençlere duyduğu güveni dile getirirken, “Gençlerimizi 
gördükçe ülkeme olan inancım daha da artıyor. Gençlerimizin 
ülkeye katacağı çok şey var. Mezun olan geleceğimizin teminatı 
öğrencilerimizi yürekten kutluyor, başarılar diliyorum” dedi.

Yaşam yalnızca 
sınavların 

sonuçlarıyla 
şekillenmiyor

SANKO Koleji ile SANKO 
Fen ve Teknoloji Lisesi’nin 
83 öğrencisi düzenlenen 
Mezuniyet Töreni ile mezun 
olmanın mutluluğunu 
yaşadı.

Törende SANKO Holding 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Adil Sani Konukoğlu’na fahri 
mezun belgesi verildi. 4’TE

Belgesiz çalışanlara yönelik 
denetim yapılmasını istiyoruz

Gaziantep Nakliyatçılar Odası Başkanı Tevfik Göğüş, 
‘’Sektörümüzü yakından ilgilendiren yetki belgeleri 
konusunda sıkıntılarımız var. Bu belgeler alınmadan ne 
şehir içi ne de şehirlerarası nakliyecilik yapılamaz. Ama 
site dışında çalışan nakliyecilerin bu belgesi olmadan 
taşımacılık yapıyor. Hiç kimse de belgesi olup olmadığına 
bakmıyor. Dolayısıyla belgesiz çalışanlara yönelik 
denetim yapılmasını istiyoruz’’ çağrısında bulundu. 

Nizip, sağlık hizmetlerinde yeni ve 
çok daha kaliteli bir döneme giriyor

Nizip Devlet Hastanesi’nin yarın hasta kabulüne başlayacağını 
söyleyen AK Parti Gaziantep Milletvekili Ali Şahin, ‘’Nizip’imiz 
cumartesi günü hasta kabulüne başlayacak olan şehir hastanemiz 

ile birlikte sağlık 
hizmetlerinde yeni 
ve çok daha kaliteli 
bir döneme giriyor’’ 
şeklinde konuştu. Tevfik Göğüş

Şamil Tayyar
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Eyüpoğlu mah.Dr.Rauf Yılmazer cad.No:14/C 
(ŞAHİNBEY AĞIZ VE DİŞ HASTANESİ KARŞISI) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0 342 232 16 30
BERFİN ECZANESİ

Gümüştekin mahallesi 14011 nolu sok no:38/A (19 
Mayıs Lisesi Civarı-Cumhuriyet Sağlık Ocağı Yanı) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0506 7959241
ÖZŞANLI ECZANESİ

Ocaklar mahallesi 97166 nolu sokak No:10/A(KAZIM 
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Telefon : 0531 599 76 23

DERYA ATAY ECZANESI
Konak Mh.13 Nolu Sk. (Balık Hali Karşısı, 

Cergibozanlar Market arkası, 2 nolu ASM yanı) / 
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Tambu tatlıcı arkası, Günsev 2 sitesi yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0501 037 87 06
TOPRAK ECZANESI

Karataş 1 Bölge Oska Civarı (Karataş merkez tramvay 
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/ ŞAHİNBEY / Telefon : 03423712862
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ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 4720064
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Plaza altı, Medicalpoint hastanesi poliklinik bitişiği) / 
ŞEHİTKAMİL / Telefon : 05363694202
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Değirmiçem Mah. Ökkeş Bahri Cad. No:7 (Topkapı 

Sarayı Restaurantı Arkası) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 323 68 88
HAKVERDİ ECZANESİ

Batıkent Mah. Ali İhsan Göğüş Cad. (Tranvay durağı - 
A-101 Market Çaprazı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 341 1304
ŞÜKRAN ECZANESİ

Allaben Mahallesi Kemal Köker Caddesi No:39/
A(Hatem Hastanesi yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 343 26 46
TABAKHANE VAHDET ECZANESI

Çakmak Mh.Köprü Sk.No:5/B (14 Şehit Anıtı Karşısı) / 
ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0342 324 10 25

YENİ YÜCEL Eczanesi
ŞEHİTKAMİL DEVLET HASTANESİ KARŞISI. 
Pirsultan mah. Çetin Emeç caddesi no:70/B / 

ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0342 325 56 00
SAYGILI ECZANESİ

Onat Kutlar Mahallesi 55020 Nolu Cadde No:67/
A(Basra Kanal Yolu) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 230 91 93
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Olur böyle şeyler!.. 

Bayrampaşa Belediye 
Başkanı Atilla Aydıner, 
denize düşen arabada 
bulunup da kurtulan 
ancak hala hastanede 
yoğun bakımda yatan 
Şaziye Güleren’i 
ziyaret sonrası çıkışta 
gazetecilere, “Bunlar 
görünmez kazalar, oluyor 
böyle şeyler” diyor!

 İşte insan hayatı bu 
kadar basit! Olur böyle 
şeyler!

Kaza, feribotun 
kapak kapanmadan 
iskeleden ayrılması 
sonucu meydana 
geliyor. Kaptan yüzde 
yüz hatalı. Ölen Ece’nin 
yüzde bir kabahati 
yok. Netice: Olur böyle 
şeyler! Nitekim oldu da, 
gözaltına alınan kaptan 
serbest bırakıldı, çünkü 
görünmez bir kazaydı, 
olurdu böyle şeyler!..

 Empati yapın, aynı şey 
sizin başınıza gelseydi, 
“Olur böyle şeyler” 
denmesine ne derdiniz?

İş bu kadarla da 
kalmıyor, Ece’nin 
lösemi olduğu kulaklara 
fısıldanıyor! Yani, 
‘zaten ölecekti’ denmek 
isteniyor.

Sağlıklı bir yavrunun 
kamuoyunda acısını 
güya azaltmak için böyle 
cibilliyetsiz bir yalan 
uydurulmasını hangi 
vicdan kabul edebilir?

 Hadi bölündük, 
kamplaştık, zaten 
birbirimizden nefret 
ediyorduk, tamam… 
Ama 5 yaşındaki bir 
çocuğun üzerinden 
bu kadar yalanın, 
vicdansızlığın, “Olur 
böyle şeyler!” demenin 
ahlaksızlığını nasıl izah 
etmek lazım, acaba!..

AK Parti mitingine, Başbakan 
Erdoğan’ı dinlemeye kaç kişi 
geldi?

Devletin ajansı, Anadolu Ajansı 
(AA) ve Doğan Haber Ajansı’na 
(DHA) göre 60 bin kişi varmış, 
Demokrasi Meydanı’nda. Bir 
yetkiliden duyduğum resmi 
rakam ise 63 bin kişi.

Ama yerel gazeteler yarış 
halindeler, ihaleye girmiş gibi, 
kendi hesaplamalarıyla 100 bin, 
120 bin, hatta 150 bin kişi diye 
yazanlar var.

Bu kadar önemli mi?
 Bence hiç değil!
AK Parti teşkilatı; bütün siyasi 

partilerin en varlıklısı, en 
sağlıklısı, en disiplinlisi ve en 
çalışkanı. İsteseler, 200 bin kişiyi 
de toplarlardı. Ama, o meydanın 
alabileceği insan kapasitesi bu 
kadar.

Hem, meydanda çok insanın 
birikmesi, çok oy manasına mı 

gelir?
Hayır!
 Bakın yıllar önce ne olmuş?
1950 Seçimleri öncesi 

İsmet Paşa meşhur taksim 
mitingini yapmaktadır. Meydan 
hıncahınç doludur. Tahminlere 
göreyüzbinden az olmayan 
bir insan topluluğu (Bugünün  
milyon kişisine tekabül eder!) 
büyük bir coşku ile "Milli Şef"i 
selamlamaktadırlar.

 Zamanın İstanbul Valiliği ve 
Belediye Başkanlığı görevini aynı 
anda yürütmekte olan Ord. Prof. 
Dr Fahrettin Kerim Gökay, İsmet 
Paşa'nın yanına gelerek seçimin 
sonucunu tahmin edercesine 
"Paşam, işte İstanbul" der.  

Seçimlerin sonucunda ne mi 
olur?

DP: %56.6 CHP: %26.1 
 Mitinglerin kalabalık olması, o 

mitingi düzenleyenler için büyük 
önem taşıyor. Mitingler, bir nevi 
güç gösterisi olarak görülüyor.

Ama 60 bin kişilik bir meydan 

için AK Parti’nin bir gayret 
göstermesine gerek yoktu ki! 
Zaten, İl Başkanı Uzer de, ilçe ve 
köylerden gelenlere ihtiyacımız 
yok, şehrin içindekiler yeter 
gibisinden bir laf etmişti. Nitekim 
öyle de oldu.

Asıl tartışılması gereken, 
Gaziantep’in neden büyük ve 
görkemli bir meydanı yok!

Güzelbey başkan seçildiğinde, 
şehirler meydanları ile anılır, 
bu kente meydanlar yapacağım, 
demişti.

Gaziantep’in hala tek bir 
meydanı var, onu da Celal Doğan 
yapmıştı!

Yani, Asım Bey 10 senede bir 
meydancık bile yapamadı dersek, 
acaba ne yanıt verir?

Ben değil, yanıtı Akif Ekici 
veriyor: Meydan yapmada rant 
yok ki!..Ece Su isimli 5 yaşındaki 

minicik kız çocuğu geçen 
gün Sirkeci’deki arabalı vapur 
iskelesinde yaşanan olayda 
hayatını kaybetti.

Mitingler!..

Aykut Tuzcu’nun 
17 Mart 2014

tarihli yazısıdır

Otomotiv sektörünü yakından 
ilgilendiren ÖTV matrah 
düzenlemesine dair yasa 
teklifi, TBMM Plan ve Bütçe 
Komisyonu’nda kabul edildi. 
Teklifte, motorlu taşıtlarda 
uygulanacak ÖTV oranları yeniden 
belirlenirken, 2025 itibarıyla yüzde 
80, yüzde 150 ve yüzde 220 olmak 
üzere üç dilim esas alınacak. 
Matrah ve motor özelliklerine 
göre araçlar bu oranlara göre 
vergilendirilecek. 

AKP tarafından hazırlanan ve 
önümüzdeki günlerde TBMM 
Genel Kurulu'na getirilmesi 
beklenen yeni düzenlemeye AKP'li 
Şamil Tayyar'dan eleştiri geldi. Eski 
AKP Milletvekili Şamil Tayyar, 
sosyal medya hesabından yaptığı 

paylaşımda, şunları kaydetti:
"Motorlu taşıtların ÖTV 

matrahları ve oranları 
değiştiriliyor.

Teklif, komisyondan geçti, 
yakında Genel Kurul’da oylanır, 
yürürlüğe girer.

-Arazi taşıtlarına uygulanan ÖTV 
oranı %4’den %50’ye yükseltildi.

-Motor silindir hacmine ve 
elektrik motor gücüne göre 
uygulanan ÖTV oranının alt sınırı 
%45’den %80’e çıkarıldı.

Toplum derin yoksulluğa, 
ekonomik zorluklara, darboğazdaki 
piyasalara iyileştirici düzenleme 
beklerken, boğazını sıkmaya 
devam ediyoruz.

Çok güzel. Böyle devam edelim." 
T24

Toplumun boğazını sıkmaya devam ediyoruz

Çok güzel. Böyle devam edelim
 Eski AKP Milletvekili Şamil Tayyar, AKP tarafından hazırlanarak TBMM'ye sunulan ve komisyonda kabul edilen 

ÖTV düzenlemesini eleştirerek, "Toplum derin yoksulluğa, ekonomik zorluklara, darboğazdaki piyasalara iyileştirici 
düzenleme beklerken, boğazını sıkmaya devam ediyoruz. Çok güzel. Böyle devam edelim" ifadelerini kullandı.

Türkiye’de CRIF Grubu 
bünyesinde faaliyet gösteren 
Dun & Bradstreet, “2024 
Küresel İflas Raporu”nu 
açıkladı. 47 ülkeden elde 
edilen verilerle hazırlanan 
rapor, küresel ölçekte şirket 
iflaslarının son 12 yılın en 
yüksek seviyesine ulaştığını 
ortaya koydu.

Dun & Bradstreet Worldwide 
Network (WWN) üyeleri 
tarafından sağlanan veriler, 
şirketin ekonomistleri 
tarafından analiz edilerek 
hazırlandı. Raporda, 2024 
yılında incelenen 47 ülkenin 
yüzde 65’inde şirket iflaslarında 
artış yaşandığı, yalnızca 12 
ülkede düşüş gözlendiği 
belirtildi.

İflas artışlarının nedenleri 
arasında pandemi sonrası 
sona eren devlet destekleri, 
yüksek faiz oranları, sıkı para 
politikaları, zayıf küresel talep, 
tedarik zincirindeki sorunlar ve 
jeopolitik riskler öne çıkıyor.

TÜRKİYE’DE BÜYÜK 
ARTIŞ VAR

Rapora göre, şirket iflasları 
en çok Ukrayna’da arttı. 2024 
yılında Ukrayna’da şirket 
iflasları bir önceki yıla göre 
yüzde 126 artış gösterdi. 
Singapur yüzde 40 artışla 
ikinci, Belarus ise yüzde 39 
ile üçüncü sırada yer aldı. 
Türkiye’deki iflaslar ise yüzde 
23 oranında arttı. CRIF 
İzleme Servisi tarafından 
yapılan detaylı analizlere göre, 
Türkiye'de geçen yıl toplamda 
465 şirket iflas etti.

Öne çıkan diğer ülkeler ve 
yıllık iflas artış oranları şöyle:

Avustralya: Yüzde 37
Kanada ve Romanya: Yüzde 35
Hollanda: Yüzde 30
İspanya: Yüzde 26
Lüksemburg ve İsveç: Yüzde 24
Almanya: Yüzde 22

İtalya: Yüzde 20
ABD’de ise iflaslar yüzde 6 

arttı. Oysa 2023 yılında bu oran 
yüzde 79’du.

Dun & Bradstreet Baş 
Ekonomisti Dr. Arun Singh, 
özellikle perakende, inşaat, 
konaklama ve imalat gibi 
düşük kâr marjlı sektörlerin 
en fazla risk altında olduğunu 
belirtti. Dijital dönüşüme 
ayak uyduramayan firmaların 
da zorluk yaşadığını ifade 
etti. Singh, “Bu nedenle 2025 
boyunca iflasların artmaya 
devam etmesi, ciddi bir 
rahatlamanın ise ancak yıl 
sonuna doğru mümkün olması 
bekleniyor” dedi.

2024’te şirket iflaslarının 
azaldığı 12 ülke arasında en 
dikkat çeken ülke Yunanistan 
oldu. İflaslarda yüzde 48 
azalma yaşandı. Diğer 
ülkelerdeki düşüş oranları ise 
şöyle:

Kolombiya: Yüzde 43
Hong Kong: Yüzde 37
Çin: Yüzde 31
Rusya: Yüzde 26
Arjantin: Yüzde 18
Kazakistan: Yüzde 17
Güney Kore, Finlandiya, 

Danimarka: Yüzde 12
Dun & Bradstreet COO’su 

Julian Prower, raporun 
önsözünde iflaslardaki artışın 
beklenmedik olmadığını 
belirtti. “2020–2022 arasında 
devlet destekleri sayesinde 
iflaslar yapay biçimde düşüktü, 
ancak 2023’ten itibaren 
ekonomik gerçekler yeniden 
etkisini göstermeye başladı” 
dedi.

Prower, şirketlerin riskleri 
yönetebilmek için nakit 
akışı planlamasına, tedarik 
zinciri çeşitliliğine ve kredi 
değerlendirmesi güçlendirmeye 
odaklanmaları gerektiğini 
vurguladı. Cumhuriyet

47 ülkenin yüzde 65’inde iflaslar arttı

Listede Türkiye de var
Dun & Bradstreet’in yayımladığı 2024 Küresel 

İflas Raporu’na göre, dünya genelinde şirket 
iflasları artış gösterirken, Türkiye de bu eğilimin 
dışında kalmadı. Küresel ekonomik baskılar ve 
finansman koşulları birçok sektörü zor durumda 
bıraktı. İş dünyasında iflas riski giderek büyüyor.

Türkiye’nin en büyük işçi 
konfederasyonlarından Türk-
İş'in Genel Başkanı Ergün Atalay, 
kamu işçilerinin ücret zammı 
görüşmelerine ilişkin yaptığı 
açıklamada hükümete sert mesajlar 
verdi. Atalay, 15 Temmuz’a kadar 
talepler karşılanmazsa grev kararı 
alacaklarını duyurdu.

Atalay, DSİ Bölge Müdürlüğü 
önünde sendika yöneticileri ve çok 
sayıda işçinin katılımıyla gerçekleşen 
basın açıklamasında, “Eylem 
yapmak gibi bir sevdamız yok ama 
artık başka kapımız da kalmadı” 
ifadelerini kullandı.

Talepler 81 ilde dile getirildi
Toplu iş sözleşmesi çerçeve 

protokolü kapsamında kamu 
işçilerinin taleplerini tüm Türkiye’de 
dile getirdiklerini belirten Atalay, 
“Sıkıntımızı kamuoyuna anlattık. 

Eğer masa susarsa, alan konuşur” 
dedi.

Asgari ücretlilerin, emeklilerin, 
kadınların ve engellilerin yaşadığı 
ekonomik zorluklara dikkat 
çeken Atalay, yaşanan sorunların 
görmezden gelinemeyeceğini ifade 
etti.

'Her gün 4 işçi hayatını kaybediyor'
İş kazalarına da değinen Atalay, 

Türkiye’de her gün ortalama 4 işçinin 
yaşamını yitirdiğini söyleyerek 
şunları kaydetti:

“Bu bir iş kazası değil, iş 
cinayetidir. 40 yıldır KPSS 
ile işe giren gençlerin göreve 
başlamadığına ilk kez tanık 
oluyoruz. Çünkü maaş 40 bin lira, 
kira 25 bin. Kim geçinebilir bu 
şartlarda?”

'Devlet kamu işçisini görmezden 
geliyor'

Atalay, mevcut maaşlarla 
geçinmenin imkânsız olduğunu 
vurgulayarak devletin kamu işçisine 
karşı adil davranmadığını belirtti:

“Aldığımız ücret asgari ücretin 
bir tık üzerinde. 10 gün geçinmek 
zor. Devlet kamu işçisinin makul 
taleplerine hala kayıtsız kalıyor. Bu 
bizi huzursuz ediyor. Huzurumuz 
bozulursa, herkesin huzuru bozulur.”

'15 Temmuz’a kadar süre tanıdık'
Hükümete ve özellikle 

Cumhurbaşkanı Erdoğan’a 
seslenen Atalay, Çalışma ve Maliye 
Bakanlıklarına çağrıda bulundu:

“Bir an evvel makul bir teklif 
getirin. 3 eylem takvimi daha var 
önümüzde. 15 Temmuz’a kadar 
taleplerimiz karşılanmazsa grev 
kararı alacağız.” Sputnik

Türk-İş'ten grev kararı: Taleplerimiz karşılanmazsa 15 Temmuz’da grev var

'Her gün 4 işçi hayatını kaybediyor'
Türk-İş Genel Başkanı Ergün Atalay, kamu işçilerinin ücret artışı taleplerinin karşılanmaması durumunda 15 Temmuz'da 

grev kararı alacaklarını açıkladı. “Başka kapımız kalmadı” diyen Atalay, işçilerin sabrının tükendiğini vurguladı.
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Duvar saatlerinin dağıtımında 
camiler ve okullara öncelik 
tanındığı belirtildi. 

Bir yardım kuruluşu olan 
THK'nın ücretsiz dağıttığı duvar 
saatleri bazı vatandaşlar tarafından 
tepkiyle karşılandı. Her Kurban 
Bayramı’nda vatandaşlardan deri 
toplayan bu kurulun, böyle bir 
hediye dağıtımına girişmesinin 
çok gereksiz ve yersiz olduğu 
vurgulanıyor. 

Vatandaşlarımız “Bir hayır 
kurumundan hiç kimse hediye 
beklemez. Bu saatlere harcanan 
para vatandaştan toplanan 
yardımlardan çıkarılmıştır. Bu 
yolla THK'nın reklamı yapılmak 

isteniyorsa, 2000- 3000 liraya 
mal edilen saatler 2500-3500 
liraya satılabilirdi. Bir yardım 
kuruntunun faydalanması için bu 
saati almaktan hiçbir kuruluşta 
kaçınmazdı. 

Vatandaş muhtaç kişilere 
ulaşsın diye kurban derisini 
götürüp eliyle THK'na teslim 
ediyor. Binlerce yoksul insanımız 
açlıktan kıvranırken, THK kurban 
derilerinin parasıyla hediye 
dağıtmaya kalkıyor. Bu ne ters 
uygulamadır” diyorlar. 

THK'nın yaptığı bu uygulamanın 
haklı hangi nedene dayandığı 
konusunda ilgililerin bir açıklama 
yapmaları isteniyor.

Türk Hava Kurumu’nun saat dağıtması tepki yarattı 

Bayramlarda deri toplayan kurumun 
yoksullara yardımcı olması isteniyor

Türk Hava Kurumu yaptırdığı duvar saatlerini Türkiye genelinde tüm okul, 
cami, resmi dairelere dağıtıyor. Gaziantep'e şimdiye kadar 540 tane saat 
dağıtıldığı, bunlardan 142 tanesinin merkeze bağlı köylere verildiği açıklandı. 

Eksik gramajlı ekmek sattığı için bir 
aydan beri tutuklu bulunan fırıncı İzzet 
Dalbaz yapılan duruşması sonunda 5 ay 
hapis 8300 lira para cezasına çarptırıldı. 
Dalbaz'ın cezası para cezasına çevrildi 
ve tahliye edildi. Zabıta ekiplerinin 
kontrolleri tanesi sırasında 140 gram, 
fire payı çıktıktan sonra ise 135,8 gram 
gelmesi gereken pidelerin, İzzet Dalbaz'ın 
fırınında alınan numunelerde 100-90 
gram geldiği belirlendi. 3. Asliye ceza 
hakimi olayı büyük bir insafsızlık olarak 
niteledi ve Gaziantep'te bu kadar eksik 
gramajla ekmek satıldığına ilk defa 
rastlandığını ifade etti. 

M. Ali Mercimekoğlu adındaki fırıncı ise 
eksik gramajlı ekmek satması konusunda 
ifadesi sorulduğunda “İstemeyerek oldu” 

dedi. Mercimekoğlu'nun fırınından 
alınan pide numuneleri 110-120-125 
gram gelmişti. Sattığı pidelerin 100-110 
gram gelmesi üzerine adliyeye sevk edilen 
Mehmet Demirağ'a da 3. Asliye Ceza 
mahkemesi tarafından verilen 5 ay hapis 
cezası para cezasına çevrildi.

Alaeddin Kurucu adındaki fırıncı, 
neden eksik gramajlı ekmek sattığı 
sorulunca “Bir sefer olmuş nasılsa?” diye 
cevap verdi.

M. Nuri Kelleci, Cahit Ekinci ve 
Mahmut Özdemir adındaki fırıncılar da 
eksik gramajlı pide sattıkları için 5 er ay 
hapis 330 lira para cezasına çarptırıldılar. 
Şahısların daha önce bu konuda sabıkası 
olmaması nedeniyle cezaları para cezasına 
çevrildi.

“Bu ne 
insafsızlık” 

140 gram gelmesi gereken 
pideler 90 gram çıktı

Eksik gramajla ekmek yapıp satan fırıncılar 
mahkeme tarafından çeşitli cezalara çarptırıldılar. 

Gaziantep Ticaret ve Sanayi 
Odasından yapılan açıklamaya göre 
1985 yılının ilk 11 ayı sonunda 
odaya kayıt yaptıran 560 firmanın 
2.920.768.000 TL. sermaye ile tescil 
edildiği açıklandı. 

Geçen yılın aynı döneminde 381 
firmanın odaya kayıt yaptırdığı, geçen 
yıla oranla kayıt adedinde artışın 
ise yüzde 46,9 oranına ulaştığı ifade 
edildi. 560 firmanın 445 adedini 

1.228.930.000 TL. sermaye ile hakiki 
şahısların, 29 adedini 186.780.000 TL. 
sermaye ile Kollektif şirketler, 9 adedini 
90.000.000 TL. sermaye ile komandit 
şirketlerin, 11 adedini 658.000 TL. 
sermaye ile kooperatiflerin, 40 adedini 
1.099.000.000 TL. sermaye ile Anonim 
şirketlerin, 24 adedini 240.400.000 
TL. sermaye ile limited şirketlerin 2 
adedini ise 75.000.000 TL. sermaye ile 
bankaların oluşturduğu açıklandı.

Bu yıl yeniden 560 Ticaret firması kuruldu 

Bu firmalar 3 milyara yakın sermaye gösterdiler
Gaziantep'te toplam 560 adet firmanın ticaret hayatına atıldığı belirtildi. 

Kadı Kasteli için 2 milyon lira 
harcandığı belirtildi. Halkın katkılarıyla 
yaptırılan Kadı Kasteline yapılan 
yardımın yüzde 75’ini kadınların yaptığı 
ifade edildi. 

Tarihi yaşatmak amacıyla yaptırılan 
Kadı Kasteli için 75 liradan, 50 bin 
liraya kadar para yardımı yapıldığı, 
paraların kuru kahvecilik yapan Hasan 
Hocaoğlu'nda toplandığı belirtildi. 

Kastelin yapımına ön ayak olanların 
kuru bakkaliye ve iplikçilik yapan 
Ekrem Özüzümcü, Mehmet Bozhöyük, 
Hasan Hocaoğlu, Mehmet Şenkaya 
olduğu açıklandı.

Pazartesi günü açılışa Vali, belediye 
başkam ve diğer protokolün davetli 
olduğu belirtildi.

Kadı Kasteli yapımına 
daha çok kadınlar 
katkıda bulundu

Yapımı üç ay önce gerçekleştirilen 
tarihi Kadı Kasteli'nln açılışı 
pazartesi günü yapılacak. 

Sağlık Vakfı Başkanı Dr. İhsan 
Karslıgil bir açıklama yaparak, 
bundan sonraki sağlık taramalarının 
hafta sonlarında yapılacağını 
bildirdi. Taramalar sırasında 
ortaya çıkan bazı aksaklıkların da 
giderilmeye çalışıldığını belirten 
Karslıgil, yapılan ilk taramada köylü 

vatandaşlara 4 milyon liralık ilaç 
dağıtıldığını açıkladı. 

Taramalar sırasındaki hastaların 
çoğunluğunun ciddi hastalar 
olmadığı, asıl amacının ciddi 
hastaların tespit edilerek şehre 
gelmesini ve hastane tedavisi 
görmesinin istendiğini söyledi. 

Sağlık Vakfı 15 milyon liralık ilaç topladı 

İşsizlik sosyal 
sorunlara gebe 

Son yıllarda toplumun pek 
çok kesiminde iş sizliğin yaygın 
olarak görüldüğünü, ancak 
dar gelirli ailelerin oturduğu 
Türkmenler Mahallesinde 
işsizliğin önemli bir sorun 
olduğunu söyleyen Alagöz, 
“Türkmenler Mahallesi’nin 
yaklaşık yüzde 90T dar gelirli 
ailelerden oluşuyor. Geçmiş 
yıllarda burası göçle gelenlerin 
itibar ettiği bir yerdi. Fakat 
şimdi göç tamamen durdu. 
Burası eskiden yoğun göç alan 
bir yer olmasına rağmen her 
gelen iş bulabilirdi. Mahallede 
yaşayanların büyük bölümünün 
işi vardı. Ancak son yıllarda 
işsiz genç sayısı arttı. Gençlerin 
büyük bölümü iş bulamıyor. 
Aile zaten dar gelirli olduğu için 
gençlerin iş bulması için onlara 
baskı yapıyor. Genç iş bulamıyor 
ve aileler arasında tartışma 
ve gerginlikler oluyor. Bunun 
sonucu ailenin reddettiği veya 
evden uzaklaştırmaya çalıştığı 
gençler, kötü arkadaşlıklar 
ediniyor” dedi. 

Fakirlik ve işsizlik çocukları 

ve gençleri sokağa itiyor 
Ailenin reddettiği, ya da aile 

içinde huzur bulamayan çocuk ve 
gençlerin batağa saplanmalarının 
kolay olduğuna dikkat çeken 
Alagöz, “İşsiz bir gencin uğraşı 
da olmuyor. Bir insanını bir 
yere gidebilmesi için cebinde 
parası olması gerekir. Cebinde 
para yok, aile ona manevi 
olarak da destek olamayınca, 
çocuklar farklı arayışlara giriyor. 
Hele bir de çevresinde bally ve 
tiner gibi kötü alışkanlıkları 
kazanan kümseler varsa bunların 
etkilenmesi çok daha kolay 
oluyor. Sokaktaki ya da ailenin 
dışladığı genç, bir süre sonra 
mahallenin ve ailenin korkulu 
rüyası oluyor. Semtimizde çok 
yoğun olmamakla birlikte 11,12, 
13,18 yaşında bile bu tür insanlar 
var” dedi. 

İşsizlik sadece ekonomik değil 
aynı zamanda sosyal sorun

 İşsizliğin sadece ekonomik 
bir sorun değil, önemli oranda 
sosyal sorun olduğunu söyleyen 
Alagöz, bally ve tiner kullanan 
çocukların fakirliğin sosyal 
sonucu olarak telef olduklarını 
sözlerine ekledi.

İşsizlik, gençleri 
batağa sürüklüyor

İşsizlik 
sosyal 

sorunlara 
gebe 

Geçmiş yıllarda ciddi anlamda göç alan, ancak son yıllarda göçün kesinlikle durduğu 
Türkmenler Mahallesinin en önemli sorununun işsiz genç sayısındaki artış olduğunu söyleyen 
Türkmenler Mahalle Muhtarı Veysel Alagöz, “Yüzde 80-90’ı dar gelirli olan mahalle sakinlerinden 
önemli oranda işsiz var. Özellikle de gençler arasında işsizlik oranı çok daha fazla” dedi.

Abuşoğlu, yaptığı 
açıklamada, 3 yıl 
önce büyük umutlarla 
iktidara gelen AK Parti 
hükümetinin, geçen 3 
yıllık süre içerisinde 
çiftçiye, işçiye, esnafa, 
memura, sanayiciye 
ve kısacası toplumun 
tüm kesimlerine 
verdiği vaatleri 
yerine getiremediğini 
savundu. 

Türkiye'nin son 3 
yılının boşa geçtiğini, 
sorunların daha da 
büyüdüğünü öne süren 
Abuşoğlu, şunları 
kaydetti: "Hükümet, 
seçimleri 2007 yılında 
normal zamanında 
yapacağını belirtiyor. 
Oysa, bu ülkenin 3 yılı 

başa geçti. İki yıl daha 
iktidarda kalıp da ne 
yapmayı düşünüyorlar. 
Hükümet, yeni 
politikalar da 
üretemiyor. Tek 
yapılan şey, IMF'nin 
direktiflerini 
uygulamak. Zaten, 
hükümet, yeni 
politikalar üretip 
uygulama konusunda 
da istekli davranmıyor."

Abuşoğlu, Anavatan 
Partisi'nin, özellikle 
hükümet tarafından 
yok sayılmak 
istendiğini, medyanın 
da iktidarın baskısı 
nedeniyle partilerine 
yeterince yer 
vermediğini de iddia 
etti.

Abuşoğlu: Hükümet toplumun 
beklentilerine cevap veremedi 

Anavatan Partisi Milletvekili Ömer 
Abuşoğlu, hükümetin toplumun 

beklentilerine cevap veremediğini ifade etti.

Şenlikler halkı rahatsız 
edici boyuta geldi 

Ramazan şenlikleri adı altında yapılan 
etkinliklerin halkı rahatsız edici boyuta 
geldiğini söyleyen Ağyüz, “Ramazan 
şenlikleri adı altında kentimizin 
vizyonuna yakışmayan, belediye 
panayırları için cazip olacak etkinlikler 
halkımızı rahatsız edici boyutta 
sergileniyor. Kentin göbeğinde 100. Yıl 
Atatürk Kül tür Parkı’na hiç özelliği 
olmayan bir lunapark kurduruluyor. 
Bu yetmezmiş gibi Bayraktar Lisesi ile 
Tenis Kulübü arasında 30 metrelik etkin 
bir ulaşım yolu kapatılarak, lunapark 
yapımı için tahsis ediliyor” şeklinde 
açıklama yaptı.

Gaziantep’in eğlence kültürü 
arabesk ve lunapark değildir 

Büyükşehir belediyesinin bu 
uygulamalarla kent kirliliğine neden 
olduğunu, Gaziantep kültürünü 
yozlaştırdığını ve bu kente yakışmayan 

görüntülerin ortaya çıktığını 
vurgulayan Ağyüz, “Bu kent kirliliği 
değil midir? Oyuncaklar ilkel, hiçbir 
emniyet güvencesi ve cazibesi olmayan 
lunapark için hangi yetki ve kararla 
halkın yolu tahsis ediliyor. Öğrenciler 
ve orada yaşayan insanlar, niçin 
cezalandırılıyor? Kamu yararı nerede? 
Yolların semt pazarı için kapatıldığını 
gördük de bir aylığına eğlence amacıyla 
kapatıldığını hiç görmedik. Büyükşehir 
Belediyesi bu yanlışlardan dönmelidir 
ve lunaparkı derhal kaldırmalıdır. Bu 
kentin eğlence kültürünün lunapark 
ve arabesk müzik olmadığını acaba 
belediye başkanı bilmiyor mu?” diye 
konuştu. 

Ağyüz, Güzeybey’in halkın sesine 
duyarlı davranmaması, yolu trafiğe 
açmayarak yanlış kararda diretmesi 
durumunda idari ve yargı organlarına 
suç duyurusunda bulunacaklarını 
sözlerine ekledi.

Kentin vizyonuna yakışmayan 
görüntüler sergileniyor!..

Büyükşehir Belediye Başkanı Asım Güzelbey’in kamuoyu yararını göz 
ardı ederek halkın kullandığı yolu, eğlence için kapattığını söyleyen CHP 
İI Başkanı Yaşar Ağyüz, “Böylesi ne görüldü ne duyuldu. Büyükşehir 
Belediyesi, Lunapark yapımı için 30 metrelik imar yolunu kapattırdı” dedi.

Türk Eğitim Sen'den yapılan 
yazılı açıklama da, öğretmenlerin 
alım gücüne ilişkin gerçekleştirilen 
araştırmaya yer verildi. Araştırmada, 
Cumhuriyet'in ilan edildiği 1923 yılında 
bir okul müdürünün 25 cumhuriyet 
altınına denk gelen 2 bin 500 kuruş 
maaş aldığı, öğretmen maaşlarının da 

1500-2 bin kuruş arasında değiştiği 
kaydedildi. 

İlerleyen yıllarda düşmeye başlayan 
öğretmen maaşlarının 1980'de 1.5 altına 
kadar gerilediği belirtilen araştırmada, 
maaşların 2001 yılında 3.5, 2004 yılında 
4.3, bu yıl da 4.9 cumhuriyet altınına 
karşılık geldiği ifade edildi. 

Öğretmen maaşları 82 yılda 4 kat azaldı 
Türk Eğitim Sen Genel Başkanı Şuayip Özcan, öğretmen maaşlarının 1923 

yılından bu yana Cumhuriyet altını karşısında 4 kat azaldığını bildirdi. 
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Zeytin İşliği mi 
Yoksa Boyahane mi?

Kalealtı Mevkii’nde yer alan 
Tabakhane’nin varlığı yazılı 
kaynaklarda 16. YY’da kayıtlı olup  
Ali Nacar Camisi’nden Bostancı 
Mahallesi’ne kadar olan bölgede, 
Alleben Deresi’nin iki yanındaki 
dükkanlarda yapılmakta idi. Şehir 
merkezinde ağır koku yayan bir yer 
olması nedeniyle 1980’li yılların 
ortasında kaldırılarak Humanız 
Bölgesi’ne taşındı.

Antik döneme ait boyalı kap 
üzerindeki resimler ve yine o 
zamandan kalan ezme taşlarından 
zeytin yağı üretiminin önemli bir 
ticari meta olduğu bilinmektedir. 
Zeytin bitkisinin meyvesinin 
siyahlaşmaya başlaması ile 
toplanarak torba içine konup 
ezilerek suyunun/yağının 
çıkartılması ile sızma zeytinyağı 
elde edildiği, bu işlemin kaba ifade 
ile Yakın Çağa kadar devliplerde 
zeytin çekirdeklerinin hayvan 
gücü ile ezilerek bez torba veya 
preslerde sıkıp yağ elde edildiği, 
günümüzde ise İtalyan işi 
makinelerde sıcak sıkım tekniği ile 
zeytin çekirdeklerinin parçalanıp 
preslenmesi ile yağ elde edildiği 
bilinmektedir.

Kazılarak ortaya çıkartılan 
yumuşak kalker ana kaya içine 
açılmış ondan fazla yaklaşık 
1-1,5 m genişlik ve derinlikteki 
çukurların zeytin deposu 
veya işliği-mahseresi olarak 
kullanılmış olabileceğine dair 
ezme-süzme vb bir alet veya 
emareye rastlanmadığı gibi inci 
gibi zeytinyağını süngerimsi kalker 
kayanın içine konarak kayanın 
emip yok etmesine de hiçbir kişinin 
razı olacağını düşünemiyorum. 
Peki neden zeytin işliği olarak 
tanımlandı?

Bunun zeytin işliği olmadığı ve 
tabakhaneye ait depolar olabileceği 
o dönemde dile getirilmiştir. 
Ancak bir kere zeytin işliği olarak 
tanımlanmıştı ve kimse de ben 
bilmiyorum deme cesaretini 
gösteremiyordu.

Birleşmiş Milletler Eğitim, Bilim 
ve Kültür Örgütünce Dünya Mirası 
Listesi'ne alınan Fas'ın boya ve 
tabakhaneleri bizim zeytin işliği 
olarak tanımladığımız işliklerin 
hemen hemen aynısı. 

Antep nere Tunus nere diyebiliriz, 
ama M.S. 670 yılı ve sonrasında her 
iki bölgede de etkin güç Emeviler 
ve dönemin savaş endüstrisinde 
de dericilik ve tekstil stratejik 
bir ürün. Günümüzde modern 
teknikle yapılmakla birlikte 
dericilik ve boyacılık günümüzde 
de önemini korumakta ve modern 
fabrikalarda işlem görmektedir.

Gaziantebimiz’in Boyacı 
Mahallesi ve aynı mahallede yer 
alan 12’nci Yüz Yılda yeniden 
yapılan Boyacı Cami o günün ticari 
hayatının bir yansıması olsa gerek.

 Tabakhane ve Boyahane kalenin 
altında ve üstünde ayrılmaz iki 
iş kolu. Yanında da dönemin 
Antep ipekçiliğinin merkezi ancak 
yanlışlıkla pamuk kozalağının 
ayrışma yeri olarak tanımlanan 
Hışva Hanı. 

Pamuk toplayana sorsalar 
kendilerine kozalağın bitkide 
kaldığını ama pamuğu çiğidinden 
ayırıp ip etmek üzere çırçıra 
getirdiklerini Antep’te 1980’lere 
kadar çok sayıda çırçır olduğunu 
anlatırlardı. 

Hışı çıkmanın, hışım çıkartmanın 
teknik bir iş olduğunu, ipek böceği 
kozalarının kaynatılma HAŞLAMA 
işine hışva dendiğini, çok yorulup 
sinirlerimiz gevşediğinde hışım 
çıktı deyiminin oradan geldiğini 
söylerlerde yöneticilerimiz yanlış 
yönlendirilmemiş olurdu. 

Bu kumaşların ve derilerin 
de boyahaneye ihtiyacı olacağı 
döneminde bu işliklerde çalışıldığı, 
savaşlar, siyasi idare değişmesi, 
ticari yetkinlik veya cazibe veya 
yeni yer arayışı gibi nedenlerle 
terk edildiği, atıl duruma düşünce 
de üzerinin kapatılarak kamuya 
açık alan olarak kullanıldığı 
anlaşılmaktadır.

Bugün Hışva Hanı turistik bir 
işletme, Antep’in boyahaneleri 
ise Organize Sanayide. Tabak/
debbağcılık ise  İzmir’e taşındı sonra 
da yerini suni dericiliğe kaptırdı. 

Sancılı,“İmamoğlu, 
tutuklandığından milyarlarca dolar 
buhar olup uçtu. Bir belediye başkanı 
ülkenin kaderini bu kadar etkiliyorsa 
bunun sorgulanması gerekiyor’’ 
açıklamasında bulundu. 

İnsanlar tamamen kredi 
kartlarına yükleniyor

Nakit parada ciddi sıkıntıların 
yaşandığını kaydeden Sancılı, 
‘’İnsanlar tamamen kredi kartlarıyla 
alışveriş yapıyorlar. Her şey düzelir 
diye düşünmek ve umut var olmak 
lazım. Kazançlarımız çok düşük. 

Bunun en büyük etkeni işlerdeki 
gerileme. Bunun yanı sıra en büyük 
sorunlar arasında enflasyon geliyor. 
Şu anda enflasyon konusunda başarılı 
olunduğu söylenemez. Enflasyonun 
yükselmesinden dış etkenler ve 
çevresel faktörlerin de etkisi olduğunu 
düşünüyorum. Eğer bunlar olmasa 
enflasyon mücadele başarıya ulaşır’’ 
şeklinde konuştu. 

Yatırımda dövizin yerini güvenilir 
liman olarak görülen altın aldı

‘OSB’de 3 yıldan beri faaliyet 
gösteriyoruz. İlk faaliyete 

başladığımız dönemde işlerimiz 
şimdikinden iyiydi’ diyen Sancılı, 
sektörün hareketliliğini sanayiye 
bağladı. ‘’Firmaların hareketli olması 
sektörümüze bir canlılık kazandırır. 
Geçmiş yıllardaki gibi dövizi yatırım 
amaçlı alan kimse yok. Sadece 
ödemeleri dolar ve Euro olanlar 
döviz işlemi yapıyor. Yatırımda 
dövizin yerine güvenilir liman olarak 
görülen altına yönelimler başladılar’’ 
ifadelerini kullandı. 

Yabancı paraların tasarruf 
amaçlı kullanılmaması lazım

Doların 39 lira seviyesinde olduğunu 
hatırlatan Sancılı, ‘’Dolar, altın 
veya gayrimenkul ile mukayese 
edildiğinde her şeyin gerisinde 
kaldı. Son bir yılda altın fiyatlarında 
yüzde 100 oranında bir artış var, 
ama dolardaki artış altındaki kadar 
olmadı. Yabancı paraların tasarruf 
amaçlı kullanılmaması lazım. 
Doların yükselmesinin en büyük 
etkenlerinden birisi de işi olsun ya 
da olmasın herkesin almasıydı. Ama 
şu anda talep azaldı’’ tespitini yaptı. 
Haber Merkezi 

Kırılgan olan ekonomi sağlam 
temeller üzerine oturtulmadı

Adaylar sınavın diğer oturumlarından 
hangilerine gireceklerine ise kendileri 
karar vereceklerdir.

Başvurular, elektronik ortamda ÖSYM 
Başvuru Merkezleri aracılığıyla veya 
bireysel olarak "https://ais.osym.gov.tr" 

internet adresinden ya da ÖSYM Aday 
İşlemleri Mobil uygulamasından 10 
Temmuz'a kadar yapabilecek.

Sınava ilişkin ayrıntılı bilgi 2025-KPSS 
A Grubu Sınavı Başvuru Kılavuzu’nda 
yer alıyor. Cumhuriyet

KPSS başvuruları başladı

Gençler umutsuz ve kadınlar
kaderine terk edildi

Gençlerin umutsuz ve kadınların 
kaderine terk edildiğini kaydeden 
Yılmaz, ‘’Gaziantep’te son 1 yıl 
içinde liseli ve üniversiteli gençlerin 
intiharına dair çok sayıda haber basına 
yansıdı. İşsizlik, sınav baskısı, aile içi 
şiddet, toplumsal baskı ve yalnızlık 
bu ölümlerin temelini oluşturuyor. 
Öte yandan, şiddet gördüğü halde 
korunamayan kadınların, "çıkışsızlık" 
içinde intiharı tercih ettiği çok sayıda 
vaka kayıt altına alınmaktadır. Bu 
vakaların ortak noktası: önlenebilir 
olmalarına rağmen kimsenin 
müdahale etmemesi. Bu ülke, 
gençlerine umut vermeyen; kadınlarına 
güvenli bir hayat sunamayan bir yapıya 
dönüşmemeli’’ ifadelerini kullandı. 

Toplumun kendi içinde 
çürütülmesine sessiz kalmayın

Tüketicinin yalnızca alışveriş 
yapan, hak arayan kişi olmadığını 
aynı zamanda yaşayan, umut 
eden ve  güvenli bir hayat isteyen 
yurttaş olduğunu sözlerine ekleyen 
Başkan Yılmaz, ‘’Tüketici haklarını 
savunmak, artık sadece ürün iadesi 

değil, hayata tutunma hakkını da 
savunmak anlamına geliyor. Tüm 
kamu kurumlarını, yerel yönetimleri, 
STK'ları ve basını çağırıyoruz; 
intiharların normalleşmesine, 
bu acıların sessizce yutulmasına, 
toplumun kendi içinde çürütülmesine 
sessiz kalmayın’’ çağrısında bulundu. 

İntiharları değil, yaşama 
hakkını konuşmak istiyoruz

Tüketici Hakları Derneği 
Gaziantep Şube Başkanı Bülent 
Yılmaz, konuşmasını şöyle devam 
ettirdi: ‘’Gaziantep’te ve Türkiye 
genelinde intihar oranlarının şeffaf 
şekilde açıklanmasını, intihara 
sürükleyen ekonomik ve sosyal 
koşulların resmî raporlarla tespit 
edilmesini, psikolojik destek ve 
sosyal yardım mekanizmalarının 
hızla yaygınlaştırılmasını ve en 
önemlisi, insan hayatının gerçek 
bir değere kavuşmasını istiyoruz. 
Tüketici Hakları Derneği Gaziantep 
Şubesi olarak intiharları değil, 
yaşama hakkını konuşmak istiyoruz. 
Bir kişinin daha “duyulmayan 
çığlık” olarak hayata veda etmesini 
istemiyoruz.’’ Haber Merkezi 

Ürkütücü biçimde artan bir 
toplumsal facia yaşanıyor!

SANKO Okulları Genel Müdürü 
Fırat Mümtaz Asyalı ise konuşmasında 
anne babaların büyük özveri ve 
fedakarlıklarla yetiştirdikleri 
evlatlarının şimdi hayatlarının en 
önemli dönemeçlerinden birinde, 
lise öğrenimlerini bitirerek gelecek 
yaşamlarına yön verecek üniversite 
yıllarına merhaba demenin eşiğinde 
olduğunu söyledi. “Elbette YKS gibi 
sınavlar hayatımızda önemli yer 
tutuyor. Ancak biliyoruz ki, yaşam 
yalnızca bu sınavların sonuçlarıyla 
şekillenmiyor. Hayat sizleri; 
vicdanınızla, karakterinizle, insani 
değerlerinizle ve hayata kattığınız 
anlamla değerlendirecek” dedi.

Asyalı, mezun olan öğrencilerine şöyle 
seslendi: Sizlerden beklenen; öğrenmeye 
açık olmanız, eleştirel düşünebilmeniz, 
merhametli ve şefkatli bireyler 
olmanız, toplumsal sorunlara duyarsız 
kalmamanız ve her koşulda adil ve bir o 
kadar da dürüst kalabilmenizdir. Kişisel 
çıkarlarınızla çelişse dahi doğrudan 
yana olabilmenizdir. Ve en önemlisi; bu 
topraklara, bu millete ve tüm insanlığa 
fayda sağlama arzusuyla kendinizi 
daima geliştirmeye devam etmenizdir. 
İşte tam da bu noktada, Türkiye’nin en 
seçkin eğitim kurumlarından biri olan 

okulumuzun farkı ortaya çıkıyor. Bizler, 
öğrencilerimizi yalnızca akademik 
anlamda değil; aynı zamanda bütün 
insan felsefesiyle yoğurulmuş, Atatürk 
ilke ve değerlerine bağlı, vatanını seven, 
ahlaklı, vicdanlı ve sorumluluk sahibi 
bireyler olarak yetiştirmenin gururunu 
yaşıyoruz.”

SANKO Okulları’nda düzenlenen 
törene; SANKO Holding Onursal 
Başkan Abdulkadir, Zeki Konukoğlu, 
Yönetim Kurulu Başkanı ve SANKO 
Okulları Kurucu Temsilcisi Adil Sani 
Konukoğlu, Yönetim Kurulu Üyeleri 
Hakan Konukoğlu, Cengiz Konukoğlu, 
Yiğitcan Konukoğlu, Gaziantep 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Adnan Ünverdi, SANKO Okulları 
Danışma Kurulu Onursal Başkanı 
Jülide Konukoğlu, Danışma Kurulu 
Başkanı Zeynep Konukoğlu, SANKO 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Güner 
Dağlı, Genel Sekreteri Dr. Yusuf 
Ziya Yıldırım, TOBB Gaziantep 
Genç Girişimciler Kurulu Başkanı 
Abdulkadir Koçer, Gaziantep İl Milli 
Eğitim Müdür Yardımcısı Metin Sarı, 
SANKO Mezunlar Derneği Başkanı 
Ali Topçuoğlu,  okul yöneticileri, 
öğretmenler, öğrenciler ve veliler 
katıldı. Haber Merkezi

Gençlerimizi gördükçe 
ülkeme inancım artıyor

Akaryakıta zam geldiğinde 
endişe duyuyoruz

Gaziantep’in bulunduğu konum 
itibariyle çevresel faktörlerden çok 
fazla etkilendiğini söyleyen Göğüş, 
‘’İsrail-İran savaşı dolayısıyla mazota 
son 10 günde 8 lira dolaylarında bir 
zam geldi, ama ateşkesin sağlanmasıyla 
dün itibariyle mazotun litre fiyatı 4 lira 
düştü. Sektörümüzün en büyük gideri 
hiç şüphesiz akaryakıt. Akaryakıta zam 
geldiğinde endişe duyuyoruz, hatta 
tedirgin oluyoruz’’ şeklinde konuştu. 

Gelir ile gider 
birbirini ancak karşılıyor

Gelir ile giderin birbirini başa baş 
karşıladığını belirten Göğüş, ‘’1 liraya 
aldığımız bir girdiyi bir hafta veya bir 
ay sonra 3 liraya alıyoruz. Birkaç ay 
sonra daha da zamlandığını görüyoruz. 
Artık girdileri hesap etmeyi bıraktık. 
Çünkü işin içinden çıkamıyoruz. Gelir 
ile gider birbirini ancak karşılıyor. 
Eğer sektörde zayıf iseniz o zaman 
geliriniz giderinizi karşılamıyor. Yani 
araç filosunu genişleten, kurumsallaşan 
ve işine yatırım yapan firmalar 
yoluna devam edecek fakat kendini 
geliştirmeyen sadece bir aracı olan veya 
öz sermayesi zayıf olan firmalar da belli 
bir zaman sonra sektörden çıkmak 
zorunda kalacaklar’’ tespitini yaptı. 

Şu anda firmalar, nakliye 
firmalarıyla yıllık olarak anlaşıyorlar
En büyük giderlerinin akaryakıt 

olduğunu kaydeden Göğüş, 
‘’Ciromuzun yüzde 80’ini mazot 
oluşturuyor. Sektör olarak nakliyeye 

yılda bir defa zam yapıyoruz. 
Yıl içerisinde akaryakıta zam 
geldiğinde bunu nakliye ücretlerine 
yansıtamıyoruz. Çünkü değişken 
fiyatlarla çalışan bir sektör değiliz. 
Şu anda firmalar, nakliye firmalarıyla 
yıllık olarak anlaşıyorlar’’ dedi. 

Yıl içerisinde gelen 
zamlar cebimizden çıkıyor.

Göğüş, ‘’Yıl içerisinde gelen 
zamlar cebimizden çıkıyor. Gelen 
zamları hiçbir şekilde nakliyeye 
yansıtamadığımızdan kazancımızdan 
feragat etmek zorunda kalıyoruz. 
Ayrıca şoför sıkıntımız sürüyor. 
Nakliyecilik babadan-oğula geçen 
bir meslek idi. Geçmiş yıllarda yola 
gidildiğinde şoförün yanında çocuğu 
veya muavin oluyordu. Bunlarda 
zaman içerisinde işi öğreniyorlardı. 
Fakat şimdi bunlar kalmadı. Artık 
kimse mesleğimize heves etmiyor’’ 
değerlendirmesinde bulundu. 

Ton-kilometre hayata geçtiğinde 
sektördeki başı-boşluk sona erecek

Ton-kilometre konusuna değinen 
Gaziantep Nakliyeciler Odası Başkanı 
Tevfik Göğüş, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: ‘’Taksicilikte, şehirlerarası 
otobüslerde olduğu gibi nakliyede de 
bir tarife olsun istedik, yıllardan beri de 
bunu söylüyoruz, çok mücadele ettik. 
Şu an herhangi bir çalışma yok. Ton-
kilometre hayata geçtiğinde sektördeki 
başı-boşluk sona erecek. Hiç kimse 
kendine göre fiyat veremeyecek. Fiyat 
karmaşası ve haksız rekabet ortadan 
kalkacak.’’ Haber Merkezi 

Belgesiz çalışanlara yönelik 
denetim yapılmasını istiyoruz

Şahin, ‘’Yoğun bir çalışma ile yapımı 
tamamlanan 400 Yataklı Nizip Devlet 
Hastanemiz yeni yerleşkesinde, bir 
şehir hastanesi kapasitesi ve kalitesinde 
hemşerilerimize ve bölgemize hizmet 
vermeye 28 Haziran Cumartesi günü 
başlıyor. Hafta sonu acil sağlık hizmetleri 
ile Pazartesi gününden itibaren ise tüm 
poliklinik hizmetleriyle yeni hastanemiz 
faaliyetine başlayacak’’ dedi. 

Nizip Devlet Hastanesi mevcut ana 
yerleşkesi 1985 yılında 20 bin 123 
metrekare arsa alanı ve 200 Yatak 
kapasitesi ile hizmet vermediğini ancak 
yeni Nizip Devlet Hastanesinin 43 bin 
212 metrekare arsa alanı ve 400 yatak 
kapasitesine sahip olduğunu dile getiren 
Şahin, yeni hastanesinde 125 poliklinik 
odası ile hizmet sunulacağını açıkladı. 

Yeni hastane de anjiyo hizmetinin 
de verileceğini kaydeden Şahin, ‘’27 
yataklı yoğun bakım (Yetişkin YB 16, 
Yenidoğan YB 11) ünitesiyle hizmet 
sunulmakta iken, yeni hastanemizde 
75 Yataklı yoğun bakım (Yetişkin YB 
43, Acil YB  4, Yenidoğan YB 20 ve 
Çocuk YB 8) ünitesi, 8 yataklı palyatif 
bakım servisi ile hizmet sunmakta iken 
yeni hastanemizde 20 yataklı olarak, 
mevcut hastanemizde 5 ameliyathane 
odası ve 1 gün ameliyathanesi ile hizmet 
sunulmakta iken, yeni hastanemizde 
10 ameliyathane odası, 2 gün 
ameliyathanesi ve 1 acil ameliyathane 
odası, daha önce bulunmayan 
anjiyo hizmeti yeni hastanemizde 
vatandaşlarımızın hizmetinde olacak’’ 

açıklamasını yaptı. 
Yeni Nizip Devlet Hastanesi’nde 10 

konforlu doğum ve 10 yataklı anne 
otelinin bulunduğunu sözlerine ekleyen 
Şahin, ‘’Mevcut hastanemizde 11 
Box’tan oluşan FTR ünitesi kapasitesi 2 
katına çıkarılarak 24 Box ile, daha önce 
hastanemizde bulunmayan Kemoterapi 
Hizmeti 8 Koltuktan oluşan Kemoterapi 
Salonu, mevcut hastanemizde 14+1 
Diyaliz cihazından oluşan Diyaliz 
ünitesinin kapasitesi artırılarak 20+2 
Diyaliz cihazı, daha önce hastanemizde 
bulunmayan 15 Yataklı Psikiyatri Servisi, 
8 Yataklı Tutuklu Servisi (Mevcut 
hastanemizde 2),2 Tomografi odası 
(Mevcut hastanemizde 1), MR odası, 8 
Röntgen odası (Mevcut hastanemizde 3), 
6 USG odası (Mevcut hastanemizde 2), 2 
Endoskopi odası (Mevcut hastanemizde 
1), daha önce hastanemizde bulunmayan 
Bronkoskopi hizmeti yeni hastanemizde 
hizmet sunması planlandı’’ ifadelerini 
kullandı. 

Şahin, ‘’Nizip Devlet hastanesi acil 
servisi 2 bin 700 metrekare kapalı alana 
ve 18 müşahade yatağına ile acil hizmeti 
sunarken; yeni hastanemizde kapasitesi 
artırılarak 5 bin 650 metrekare kapalı 
alanı ve 48 müşahade yatağı ile, 10 
poliklinik odası, 4 yataklı yoğun bakımı, 
1 acil ameliyathanesi, 2 resüsitasyon 
odası, 3 müdahale odası, 2 yataklı 
yanık odası, 10 yataklı travma arenası 
bulunacak ve hemşehrilerimizin 
hizmetinde olacak’’ hatırlatmasını yaptı. 
Haber Merkezi 

Nizip, sağlık hizmetlerinde yeni ve 
çok daha kaliteli bir döneme giriyor


